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Από το υπ’ αριθ. 17/2008 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 473/2008 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση συνδιοργάνωσης του Δήμου με την ΚΕΔΚΕ 
συνεδρίου στη Βέροια με θέμα: «Σχολείο και Τ.Α. – 
Υποχρέωση ή Δημιουργία». 

 
       Σήμερα 15 Σεπτεμβρίου του έτους 2008 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 15-9-2008 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Τοπικών 
Συμβουλίων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου Νέων και στην Δήμαρχο, 
ύμφωνα με το άρθρο 95 του Ν. 3463/2006 «Κύρωση του Κώδικα Δήμων και 
Κοινοτήτων και το άρθρο 7 του Ν. 3443/2006. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 27 μελών βρέθηκαν παρόντα  26 μέλη. 
          Παρόντες                                                Aπόντες                     Παρόντες  Πρόεδροι Τ.Σ. 

1. Μ. Σουμελίδης Ε. Σοφιανίδης Σ. Διαμαντής 
2. Δ. Δάσκαλος   Ι. Καπετανίδης 
3. Τ.  Χατζηαθανασίου   Σ. Κρομμύδας 
4. Γ.  Μιχαηλίδης    
5. Π. Παυλίδης   Απόντες Πρόεδροι Τ.Σ. 
6. Π. Τσαπαρόπουλος   Η. Σοφιανίδης 
7. Σ. Μηλιόπουλος   Π. Ποταμόπουλος 
8. Ν. Μωυσιάδης   Π. Πιτούλιας 
9. Α. Δελαβερίδης   Γ. Μανακούλης 

10. Α.  Τσιάρας   Β. Ρήσσου 
11. Ν. Τσιαμήτρος   Ι. Ταρασίδης 
12. Ν. Μαυροκεφαλίδης    
13. Κ. Συμεωνίδης   Απών Πρόεδρος Τ.Σ. Νέων 
14. Μ. Τρανίδης   Κ. Καπανίδης 
15. Α. Παπαστεργίου  

ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση 
προσήλθαν οι κ.κ. Μ. Τρανίδης, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. Ακριβόπουλος 
και αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Δελαβερίδης,. Χ. Γεωργιάδης, Β. 
Γιαννουλάκης, Ι. Καλαϊτζίδης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 471/2008 απόφασης αποχώρησε ο 
κ. Γ. Ορφανίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 472/2008 απόφασης προσήλθε ο 
κ. Β. Γιαννουλάκης. 

16. Γ. Κάκαρης 
17. Χ. Σκουμπόπουλος 
18. Χ. Γεωργιάδης 
19. Β. Γιαννουλάκης 
20. Σ. Παναγιωτίδης 
21. Ι. Ακριβόπουλος 
22. Μ. Σακαλής 4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 473/2008 απόφασης προσήλθε ο 

κ. Γ. Ορφανίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Τ. Χατζηαθανασίου, Σ. 
Παναγιωτίδης, Ι. Ακριβόπουλος. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 474/2008 απόφασης προσήλθε ο 
κ. Ι. Ακριβόπουλος και αποχώρησε ο κ. Β. Γιαννουλάκης. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 475/2008 απόφασης προσήλθε ο 
κ. Β. Γιαννουλάκης και αποχώρησε η κα Μ. Τσιαμήτρου. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 476/2008 απόφασης προσήλθε η 
κα Μ. Τσιαμήτρου και αποχώρησε ο κ. Γ. Ορφανίδης. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 487/2008 απόφασης αποχώρησε ο 
κ. Π. Τσαπαρόπουλος. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 498/2008 απόφασης προσήλθε ο 
κ. Π. Τσαπαρόπουλος. 

23. Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
24. Ε. Γουναράς 
25. Ι. Καλαϊτζίδης 
26. Γ. Ορφανίδης 



 
 
Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 1ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 

έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 9-9-2008 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου, 
που έχει ως εξής: 

Στην προ ημερησίας διάταξη συζήτηση η Δήμαρχος  είχε ενημερώσει το 
Σώμα ότι η ΚΕΔΚΕ προτίθεται να διοργανώσει θεματικό συνέδριο για την Παιδεία 
στην πόλη μας.  

Με το υπ αριθ. 1297/3-9-08 έγγραφό της η ΤΕΔΚ Ν. Ημαθίας μας διαβίβασε 
το υπ αριθ. 4071/27-8-08 έγγραφο της Κεντρικής Ένωσης Δήμων και Κοινοτήτων 
Ελλάδος (ΚΕΔΚΕ) με το οποίο μας ενημερώνει ότι η Επιτροπή Παιδείας και 
Πολιτισμού της ΚΕΔΚΕ διοργανώνει στην Βέροια στις 26 και 27 Σεπτεμβρίου 2008  
διήμερο συνέδριο με θέμα ΄΄ Σχολείο και Τ.Α. – Υποχρέωση ή Δημιουργία ΄΄. 

Με τις διατάξεις  
α) της παρ. 1 του  άρθρου 93 του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.) προβλέπεται ότι «Το 

Δημοτικό Συμβούλιο αποφασίζει για όλα τα θέματα που αφορούν το Δήμο, εκτός από 
εκείνα που ανήκουν στην αρμοδιότητα του Δημάρχου ή της Δημαρχιακής επιτροπής» 

β) της παρ. 3 του άρθρο 158 του Ν. 3463/2006 «Κύρωση του Κώδικα Δήμων 
και Κοινοτήτων» προβλέπεται ότι  ΄΄ Πιστώσεις που είναι γραμμένες στους οικείους 
κωδικούς αριθμούς του προϋπολογισμού του Δήμου ή της Κοινότητας μπορούν να 
διατεθούν, με απόφαση του δημοτικού ή κοινοτικού συμβουλίου για την πληρωμή 
δαπανών και που αφορούν : α) εθνικές ή τοπικές γιορτές ή άλλες ιδίως πολιτιστικές, 
μορφωτικές, ψυχαγωγικές και αθλητικές εκδηλώσεις που τις οργανώνει ο Δήμος ή η 
Κοινότητα, εφόσον σχετίζονται με την εδαφική του περιφέρεια και συνδέονται με την 
προαγωγή των κοινωνικών και οικονομικών συμφερόντων ή των πολιτιστικών και 
πνευματικών ενδιαφερόντων των κατοίκων του,  β) όμοιες εκδηλώσεις που 
οργανώνουν άλλοι φορείς και συμμετέχει ο Δήμος ή η Κοινότητα γ) Τιμητικές 
διακρίσεις, αναμνηστικά δώρα και φιλοξενία αντιπροσωπειών ή  φυσικών προσώπων, 
τα οποία συνέβαλαν με οποιοδήποτε τρόπο στην κοινωνική, οικονομική και  
πολιτιστική ανάπτυξη ή προβολή του Δήμου ή της Κοινότητας, καθώς και οι 
συνεπαγόμενες δαπάνες δημοσίων σχέσεων δ) Την τουριστική προβολή, με κάθε 
πρόσφορο μέσο, του Δήμου ή της Κοινότητας ε)Έκτακτες επιχορηγήσεις σε νομικά 
πρόσωπα δημοσίου δικαίου του Δήμου ή της Κοινότητας ΄΄. 
         Στον προϋπολογισμό του Δήμου τρέχοντος  έτους και στον K.A. 00 / 6434-001 
΄΄ Λοιπές δαπάνες δημοσίων σχέσεων ΄΄ υπάρχει γραμμένη σχετική πίστωση ύψους  € 
40.000,00 με σημερινό υπόλοιπο € 2.000,00        
       Ύστερα  από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να αποφασίσει 
για την έγκριση ή μη  

της συνδιοργάνωσης του Δήμου Βέροιας με την ΚΕΔΚΕ του διήμερου 
συνεδρίου με θέμα ΄΄ Σχολείο και Τ.Α. – Υποχρέωση ή Δημιουργία ΄΄ στις 26 και 27 
Σεπτεμβρίου 2008, ψηφίζοντας τις σχετικές πιστώσεις σε βάρος του Κ.Α. 00 / 6434-
001 ΄΄ Λοιπές δαπάνες δημοσίων σχέσεων ΄΄ του προϋπολογισμού του Δήμου 
τρέχοντος έτους.  

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Δήμαρχος: Το ζήτημα αυτό είναι γνωστό από παλαιότερα, είχα ανακοινώσει 

στο σώμα ότι η Βέροια είναι στην ευχάριστη θέση να φιλοξενήσει ένα από τα 
θεματικά συνέδρια της Κ.Ε.Δ.Κ.Ε. και μάλιστα αυτό που αφορά σε θέματα παιδείας 
και θα έχει ιδιαίτερο ενδιαφέρον για τα θέματα που έχουν να κάνουν με τη σχέση της 
Τοπικής Αυτοδιοίκησης και των σχολικών μονάδων. Είναι μία απόφαση της 
αρμόδιας επιτροπής και του διοικητικού συμβουλίου της ΚΕΔΚΕ και με την 



προηγούμενη διοίκηση αλλά και με την τωρινή. Ήδη υπάρχει πολύ μεγάλο 
ενδιαφέρον συμμετοχής, έχουν κλείσει σχεδόν όλα τα καταλύματα που υπάρχουν και 
στα ξενοδοχεία και στα διάφορα άλλα τουριστικά καταλύματα που υπάρχουν στην 
πέριξ περιοχή και νομίζω ότι θα είναι μία διοργάνωση που θα πάει καλά γιατί θα 
βάλουμε τα δυνατά μας ώστε να δείξει η Βέροια τον καλύτερο εαυτό της επειδή θα 
έρθουν άνθρωποι απ’ όλη την Ελλάδα. Εισηγούμαστε τη συνδιοργάνωση του 
Συνεδρίου με τον Δήμο κι αυτό όχι γιατί πρόκειται να πληρώσουμε εμείς γεύματα, 
δείπνα και τέτοια αλλά χρειάζεται να δώσουμε στους φιλοξενούμενους κάποιο μικρό 
τιμητικό αναμνηστικό δώρο από τον Δήμο, όπως γίνεται συνήθως σ΄ αυτά τα 
συνέδρια. Έτσι λοιπόν θα πρότεινα να καλύψει ο Δήμος δαπάνη μέχρι του ποσού των 
1.000 ευρώ που είναι υπεραρκετό. Από το συνέδριο αυτό θα κερδίσει χρήματα ο 
Δήμος αλλά θα πρέπει κι εμείς να έχουμε αυτή τη μικρή συμβολή για τα αναμνηστικά 
που πρέπει να δώσουμε στους φιλοξενούμενους. Το συνέδριο θα γίνει στο Χώρο 
Τεχνών σ’ αυτό θα μπορούν να συμμετέχουν όλοι οι αιρετοί εκπρόσωποι του Δήμου 
και θα πληρωθεί και η αίθουσα και όλες οι παροχές υπηρεσιών.  

Πρόεδρος: Ερωτήσεις. 
Σκουμπόπουλος: 1)Πότε αποφασίστηκε από την ΚΕΔΚΕ να γίνει το συνέδριο 

στην πόλη μας; Αποφάσισε η ίδια η ΚΕΔΚΕ ή το ζητήσαμε εμείς; 2)Ποιος όρισε τα 
θέματα, τους ομιλητές κ.λ.π.; 3)Στη λίστα με τα ξενοδοχεία γιατί δεν είναι όλα μιας 
και είναι πανελλήνιας εμβέλειας το συνέδριο; Θα πρέπει να αναφέρονται εδώ όχι 
μόνο τα ξενοδοχεία της Βέροιας αλλά και της ευρύτερης περιοχής αν και από τον 
Δήμο της Βέροιας λείπουν ξενοδοχεία. 4)Γιατί το θέμα έρχεται τόσο αργά στο 
συμβούλιο, μία εβδομάδα πριν το συνέδριο; 

Σακαλής: Επειδή δεν θυμάμαι καλά, αυτό το θέμα έχει ξανάρθει στο Δ.Σ. για 
έγκριση ή συνδιοργάνωση με την ΚΕΔΚΕ; 

Γιαννουλάκης: Επειδή έχει κι άλλα θέματα σήμερα που αφορούν τις δημόσιες 
σχέσεις, θα ήθελα να μου πείτε ποιο είναι το πραγματικό υπόλοιπο του κωδικού 
αυτού που αφορά τις δαπάνες δημοσίων σχέσεων. Γιατί στο παρακάτω εισηγητικό για 
τη συνδιοργάνωση του συλλόγου γονέων και κηδεμόνων παιδιών με δυσλεξία γράφει 
1.200 ευρώ υπόλοιπο ενώ σ΄ αυτό γράφει 2.000 ευρώ. Εμείς σήμερα θ’ 
αποφασίσουμε να δώσουμε 1.000 ευρώ για το συνέδριο αλλά στους υπόλοιπους τι θα 
δώσουμε; Έχει κι άλλο θέμα παρακάτω για 8.000 ευρώ. Θα πρέπει να φέρετε πρώτα 
τροποποίηση του προϋπολογισμού. 

Δήμαρχος: Να απαντήσω πρώτα στον κ. Γιαννουλάκη. Προφανώς το ένα 
εισηγητικό προηγήθηκε και το άλλο έπεται και ο κωδικός αδειάζει γρήγορα. 
Προτείνω εδώ 1.000 ευρώ, στο επόμενο θα προτείνω 200 ευρώ και νομίζω ο κ. 
Παντερμαράκης που έκανε το εισηγητικό νομίζω δεν έκανε λάθος στα νούμερα. Γι’ 
αυτό το θέμα δεν πάρθηκε πάλι απόφαση αλλά σας ενημέρωσα γιατί προσπαθώ να 
γίνει αυτό στη Βέροια εδώ και τέσσερα χρόνια. Ήμουν στην επιτροπή παιδείας και 
νεολαίας στην ΚΕΔΚΕ στην προηγούμενη θητεία και τώρα είμαι στην επιτροπή 
παιδείας και πολιτισμού, είναι η ίδια επιτροπή απλά άλλαξε το όνομά της. Την 
πρότασή μου τη δέχθηκε και η προηγούμενη διοίκηση της επιτροπής και η τωρινή. 
Πέρασε από την ΚΕΔΚΕ στην τελευταία συνεδρίαση το να γίνει στη Βέροια και 
βέβαια ήταν τυπικό αφού η επιτροπή είχε λάβει τις αποφάσεις της. Το ζητήσαμε 
δηλαδή εμείς, το διεκδικήσαμε εμείς και το κερδίσαμε εμείς αυτό το θεματικό 
συνέδριο. Μάλιστα υπήρχε μία έντονη αντιπαράθεση και με άλλους δημάρχους, από 
νησιά κ.λ.π., που ήθελαν να πάει εκεί το συνέδριο. Το κερδίσαμε και δεν περίμενα 
αρνητισμό σ΄ αυτό το θέμα. Τα θέματα τα όρισε το Δ.Σ. της ΚΕΔΚΕ και η ίδια η 
επιτροπή. Όχι εμείς εδώ. Έγιναν δύο συσκέψεις εδώ πέρα με τα διοικητικά στελέχη 
της ΚΕΔΚΕ και κάναμε κι εμείς κάποιες προτάσεις. Εμείς δώσαμε στην ΚΕΔΚΕ όλα 



τα ονόματα των ξενοδοχείων, και της Νάουσας, και η ΚΕΔΚΕ έκανε επαφές για 
ειδικές τιμές όπως πολύ καλά γνωρίζετε ότι γίνεται. Νομίζω ότι λείπει μόνο το 
«Βερόη» αλλά υπάρχει το «Εν Εάρι» που μπορεί να έδωσε ο κ. Γιάγκογλου και για τα 
δύο τιμές. Έχουν ειδοποιηθεί βέβαια όλα τα ξενοδοχεία της περιοχής. Από την 
επιτροπή το θέμα πέρασε νωρίς αλλά από το συμβούλιο της ΚΕΔΚΕ πέρασε όχι 
αυτήν την Παρασκευή που έγινε στη Λάρισα αλλά από την προηγούμενη που έγινε 
στην Αθήνα. 

Σκουμπόπουλος: Συμφωνούμε κε Πρόεδρε αν και δεν μας έπεισε με τις 
απαντήσεις της η κα Δήμαρχος. 

Πρόεδρος: Για τη συνδιοργάνωση συμφωνεί το σώμα; 
Σύμβουλοι: Ναι. 
Πρόεδρος: Συμφωνείτε με την πρόταση της Δημάρχου για κάλυψη μέρους της 

δαπάνης μέχρι του ποσού των € 1.000,00; 
Σύμβουλοι: Ναι. 

 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 9-9-2008 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου. 
2.- Το υπ΄ αριθμ. 1297/3-9-08 έγγραφο της ΤΕΔΚ Ν. Ημαθίας. 
3.- Το υπ΄ αριθμ. 4071/27-8-08 έγγραφο της Κεντρικής Ενωσης Δήμων και 
Κοινοτήτων Ελλάδος (ΚΕΔΚΕ). 
4.- Την πρόταση της Δημάρχου. 
5.- Ότι στον προϋπολογισμό του Δήμου έτους 2008 και στον Κ.Α. 00/6434.001 
«Λοιπές δαπάνες δημοσίων σχέσεων» υπάρχει γραμμένη σχετική πίστωση. 
6.- Τις διατάξεις των άρθρων 93 και 158 (παρ. 3) του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.).  
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 

 Α) Εγκρίνει τη συνδιοργάνωση του Δήμου Βέροιας με την ΚΕΔΚΕ, διήμερου 
συνεδρίου με θέμα: «Σχολείο και Τ.Α. – Υποχρέωση ή Δημιουργία» στις 26 και 27 
Σεπτεμβρίου 2008 στη Βέροια. 
 Β) Καθορίζει το ποσό συμμετοχής του, για την κάλυψη μέρους των εξόδων 
της παραπάνω εκδήλωσης, μέχρι του ποσού των € 1.000,00. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  473 / 2008 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Μ. Σουμελίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 Δ. Δάσκαλος Χ. Γεωργιάδης 

 Τ.  Χατζηαθανασίου Β. Γιαννουλάκης 
ΠΕΤΡΟΣ ΤΣΑΠΑΡΟΠΟΥΛΟΣ Γ.  Μιχαηλίδης Σ. Παναγιωτίδης 

 Σ. Μηλιόπουλος Ι. Ακριβόπουλος 
 Ν. Μωυσιάδης Ε. Σοφιανίδης 
 Α. Δελαβερίδης Μ. Σακαλής 
 Α.  Τσιάρας Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ν. Τσιαμήτρος Ε. Γουναράς 
 Ν. Μαυροκεφαλίδης Ι. Καλαϊτζίδης 
 Κ. Συμεωνίδης Γ. Ορφανίδης 
 Μ. Τρανίδης   

ΠΑΥΛΟΣ ΠΑΥΛΙΔΗΣ Α. Παπαστεργίου   
 Γ. Κάκαρης   
     
     
  ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΤΟΠΙΚΩΝ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΩΝ 
  

     
     
     
     
     
  ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΟΠΙΚΟΥ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΝΕΩΝ 
  

     
     
     
     

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  6/10/2008 

Ο Αναπληρωτής Δημάρχου 
 
 

ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΜΙΧΑΗΛΙΔΗΣ 
  
 


